
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 28. november 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 31
Vil ministeren i forlængelse af svaret på FOU alm. del - spm. 2 tilkendegive, om han er 
tilfreds med, at der bruges knap 22 mio. kr. om året på indenlandske hotelophold (hvis 
man antager, at eksterne overnatningsudgifter for det sidste kvartal i 2023 er det samme 
som de gennemsnitligt har været for de første 3 kvartaler i 2023) og at der med en 
ureduceret sats for hoteldispositionsbeløb (jf. Cirkulære om Satsregulering pr. 1. januar 
2023 for tjenesterejser) som beregningsgrundlag således er cirka 15.200 overnatninger 
uden for danske kaserner om året? Mener ministeren ikke, at dette beløb kan bruges 
bedre gennem drift, vedligehold og evt. udvikling af kasernernes bygningsmasse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Ahrendtsen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Ahrendtsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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